
Dagsorden til ordinært skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 5/11-24 

kl. 18.00-21.00 på afd. Fuglebjerg 

Forældrerepræsentanter: Karina HY, Lene GB, Maja FU, Maria GB, Mie 
FU/SPEC., Terkel GB, Hans FU 
Elever: Medina 9.X, Elina 6.G, Naja 6.H + næstformænd fra elevråd 
Medarbejderrepræsentanter: Berit (FU), Camilla (GB), Janni (HY) 
Skoleleder og stedfortræder: Christine og Dian  
Referent: Skolens ledelse 

 

 

Elevrepræsentanter: Eleverne har fri kl. 19:30 

 

Fraværende med afbud.  

 

 

Gæster: 

 

 

Spisning  De første 20 minutter af mødet afsættes til hyggelig 
spisning.  
Der serveres mad, vand, kaffe/the og småkager 

Velkomst v. formand Vel mødt  

Sag nr. 15 
Status v. elever 

• Den gode historie 

• Hvad er eleverne 
optaget af? 

 
Opstart v. personale 

• Kort fra hver afdeling 

• Den gode historie 

• Hvad optager 
medarbejderne? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Opstart v. formand + 
medlemmer 

• Den gode historie 

• Hvad optager formand 
 

Opstart v. ledelse 

• Personalesituationen  

• Rammer og strukturer 

• Nyt fra BUU 

• Hvad optager ledelsen? 

 
Christina og Maja har været til dialogmøde den 23/9 kl. 
16:30-18:00 med ny Direktør Nanna Lohman vedr. 
Budgetforlig og ny retning på specialområdet. 

Bilag Oplæg til 

handleplan - implementering af ny styring på BUUs områder 19092024.pdf  

Oplæg til handleplan 

for implementering af ny styring på Børne- og Uddannelsesudvalgets område.pdf 
 
Christine og Maja har deltaget i dialolgmøde med BUU, 
skolebestyrelsesformænd, skoleledelse og 
forældrenævn den 24/10 kl. 17:00-20:00 på 
Rønnebæksholm. Det primære tema er overgange og 
brobygning.  

Sag 16 
Planlægning og forarbejde 
Teamlørdag 

Lørdag den 9/11 har vi temalørdag i Hyllinge fra kl. 9:00-
13:00. Hele bestyrelsen og den samlede ledelse 
deltager. 
Program 

- Fælles morgenmad: Det praktiske 
- Gruppe 1: arbejder med trafiksikkerhed 
- Gruppe 2: arbejder med Mini guides til forældre 
- Gruppe 3 :Eleverne arbejder med drøftelser og 

evt. en lille video det kan handle om eks. 
Hvad er en god skole ? 
Hvordan skaber vi deltagelsesmuligheder for 
flere ? 
Traditioner og fornyelse  

Kl. 12:30 Åbent hus og bestyrelsens beretning fysisk og 
over teams. Maja har PC med. 
 
Vi fordeler os i grupper – laver drøftelse og gruppevis 
forarbejde – så vi har styr på det hele.  

 
 

Sag 17 
Karina har ordet 

”Hvordan kan en græskarmark have betydning for 
lokalsamfundet”? Sammenhold og lokalområde.  

Pause   

Sag 18 
Involveringssvar i forbindelse 
med etablering af ny 
Centerstruktur i CDS 

  

 

Der er deadline for indsendelse af involveringssvar den 
20/11-24.  
Maja og Christine giver info om sagen 
Bestyrelsen drøfter det vedhæftede oplæg i mindre 
grupper. 
Fælles opsamling og bidrag til svar noteres. 
Det er formandens forslag at bestyrelsen bliver 
medunderskriver på MED udvalgets svar, 

Oplæg til etablering 

af Center for Dagtilbud Skole og Forebyggelse og justeret organisering af Center for Børn og Unge 30092024_sendes ud.pdf 
 



Sag 19 
Virksomhedens APV afviklet i 
efteråret 23.  

Christine giver et indblik i processen, skolens generelle 
APV og handleplaner 

APV  samlede 

Vesterlandsskolen_-_2024_(11-04-24).pdf 
Tak for i dag. 
Fælles oprydning 

 

Næste ordinære møde  7/1-25 i Fuglebjerg  
- Maja har ordet  
- Opfølgning på teamlørdag. Trafiksikkerhed, Mini 

Guides og elevernes gruppearbejde 

 

 


